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§ 13  
Muntlig frågestund 

 
Fråga nr 1 

Bo Sundin (M) ställer en fråga om stadens ansvar för den 

planerade idrottshallen i Hagastaden. 

 

Borgarrådet Wanngård (S) svarar på frågan. 

 
Fråga nr 2 

Björn Ljung (L) ställer en fråga om markanvisning i Hagastaden. 

 

Borgarrådet Wanngård (S) svarar på frågan. 

 
Fråga nr 3 

Per Ossmer (SD) ställer en fråga. När skall vi få en fungerande 

sophämtning? 

 

Borgarrådet Luhr (MP) svarar på frågan. 

 
Fråga nr 4 

Christina Linderholm (C) ställer en fråga om kulturbidrag. 

 

Borgarrådet Räihä (S) svarar på frågan. 

 
Fråga nr 5 

Erik Slottner (KD) ställer en fråga om tryggheten på Sergels torg. 

 

Borgarrådet Wanngård (S) svarar på frågan. 

 
Fråga nr 6 

Borgarrådet Brinck (M) ställer en fråga om borgarrådens närvaro. 

 

Borgarrådet Wanngård (S) svarar på frågan. 

 
Fråga nr 7 

Gulan Avci (L) ställer en fråga om sexuella trakasserier. 

 

Borgarrådet Burell (S) svarar på frågan.  
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§ 14  
Anmälningar 

 

Beslut 

 

Anmälningarna godkänns. 

 

Skrivelser som har inkommit till kommunfullmäktige under tiden 

den 17 november 2017 – den 27 november 2017 och delgivits 

berörda organ anmäls. 

 

 

§ 15  
Närvaro 

 

Närvaro antecknas enligt bilaga 1. 

 

 

§ 16  
Justering 

 

Förste vice ordföranden Margareta Björk (M) och andre vice 

ordföranden Mats Berglund (MP) justerar dagens protokoll 

tillsammans med ordföranden Eva-Louise Erlandsson Slorach 

(S). Justering sker den 4 december 2017. 

 

  


